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Övriga närvarande:
Leo Westerblom sekreterare.
Anette Petersson preventionssamordnare § 6
Cecilia Fogelberg avdelningschef stab § 6

Återbud

Dagordning
Mötet godkänner den utsända dagordningen.



1 § Mötets öppnande

Ordföranden förklarar sammanträde via telefon för öppnat.

2 § Presentationsrunda

Sekreteraren går igenom närvaron.

3 § Godkännande av dagordning

Mötet godkänner den utsända dagordningen.

4 § Val av justerare.

Mötet väljer ordföranden och vice ordföranden till att justera dagens
protokoll.

5 § Föregående protokoll

Mötet går igenom föregående protokoll och lägger det till
handlingarna.

6 § Information från förvaltningen

Cecilia Fogelberg och Anette Petersson som är inbjudna till dagens
sammanträde informerar om sina arbetsuppgifter och om
stadsdelsförvaltningens trygghetsarbete.

Cecilia Fogelberg informerar om att stadsdelen vid sidan av
trygghetsfrågoma arbetar med säkerhetsfrågor. Säkerhetsfrågoma är
en lagstyrd verksamhet att förvaltningen är skyldig att svara för att
kunna hantera extraordinära händelser såsom krishantering vid
covid 19, civilförsvar och löpande konsekvenser.

I och med att dagens möte är ett telefonmöte så kommer Anette
Petersson att mejla ut sin presentation till rådet via sekreteraren.
Hon beskriver hur det ser ut i skärholmsområdet när det gäller
trygghetsfrågor och vilka prioriteringar som stadsdelsförvaltningen
har gjort. Det finns också en samverkansöverenskommelse med
polis, fastighetsägare med flera för att stärka arbetet mot brott och
otrygghet. En remiss om trygghetsprogram, som beslutats av
stadsdelsnämnden i Skärholmens föregående möte, diskuteras där
rådet saknar ett äldreperspektiv.



Mötet diskuterar vidare ett önskemål från rådet om att staden mer
frekvent och omfattande ska göra trygghetsmätningar. Staden
genomför mätningar var 3dje år och man inte får inte in tillräckligt
antal svar för att statistiskt kunna utläsa vad de äldre anser i de olika
stadsdelarna.
Det finns olika sätt som pensionärsorganisationerna kan lämna in
sina synpunkter på till staden utöver via trygghetsmätningarna.
Anette Petersson kan tänka sig att komma till möte med lokala PRO
och SPF med en lokalpolis för att informera.

Stadsdelsförvaltningen informerar om Polisens satsning "Försök
inte lura mig", för att förebygga brott mot äldre. Anette Peterson
skickar en länk till rådets ledamöter.

Vidare diskuterar på mötet bland annat önskemål från rådet om att
stadsdelen behöver bli bättre på att kommunicera ut till samtliga
äldre, såväl om trygghetsfrågor som vad man har för tjänster att
erbjuda.

7 § Föredragningslista till nämndsammanträde

Föredragningslistan till kommande möte i stadsdelsnämnden har
sänts ut till rådet via Internet på länk och rådet lämnar en synpunkt
på:
Punkt 23 Boendeplan för äldre i regionen Västra Söderort 2020 med
utblick mot 2040.
Pensionärsrådet hade sett att man kunnat få med synpunkter i
remissen om boendeplanen och rådet vill framföra att:

"Idag är det drygt 5000 pensionärer 65+ som bor i Skärholmens
stadsdelsområde. Om IO år är det nog närmare 30 % fler, om 20 år
kanske 65% fler.
De flesta vill bo kvar i Skärholmen, helst i ett eget hem så länge
som möjligt. Men många bor idag i bostäder, som inte är anpassade
för äldre, t ex 3-våningshus utan hiss. Då vill man kanske flytta till
ett seniorboende 65+, gärna med tillgång till ett aktivitetscenter och
i hyresrättsform, eftersom bostadsrätt både blir för dyrt och som
pensionär får man inte tillräckliga bostadslån.
I Skärholmens stadsdelsområde finns det idag bara ca 300
seniorlägenheter, men inom ramen för projekt Fokus Skärholmen
finns f n inga inplanerade byggnationer av nya sådana. Det är
angeläget att Stockholms stad här verkar för en utbyggnad av
seniorboenden i Skärholmen, och att dessa kan erbjudas
alla 65+, att förmedlas via Bostadsförmedlingen utan behov av
biståndsbedömning."



8 § Särskilda frågor till detta sammanträde
Särskilda frågor till detta sammanträde är inbjudna gäster. De
informerade under§ 6.

§ 9 Skrivelser och rapporter
Utsänt till pensionärsrädet via mejl till rådet är:
Protokoll vid Kommunstyrelsens pensionärsråd (KPR) den 16
februari. 2021.

§ 10 Frågor till kommande sammanträde
Rådet bjuder in till något av de kommande sammanträdena
Stadsdelsnämndens ordförande Johan Kling och vice ordförande
Salar Rashid för att få information och diskutera om:

A):Samarbetsanslag till pensionärsorganisationema i år?

B) Hur används generella stadsbidrag såsom Äldreomsorgslyftet
som ska ge stadsdelen extra tillskott och om som det anges i en
tidningsartikel staden gör besparingar inom äldreomsorgen?

Vidare inbjudan till:
AvdelningschefAndreas Thorstensson.
Kommunikatör Anna Serratusell Wallin om stadsdelens
kommunikation. Anna har mejlat att hon vill innan mötetfå rådets
frågorper mejl gärna två till tre veckor innanför att kunna
förbereda sig och eller koppla in andra sakkunniga som kan
besvarafrågorna.

§ 11 Övriga frågor

Ingen övrig fråga.

§ 12 Mötet avslutas
Rådets ordförande tackar för dagens sammanträde och avslutar det
med en önskan om att vaccin mot covid 19 kommer snart till oss
alla.



Hej!
Jag har justerat; nu är det Görans tur.
Hälsningar
Christer

Från: Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>
Skickat: den 19 mars 202115:51
Till: Göran (gorced@hotmail.com) <gorced@hotmail.com>; Christer Flink<> (christer.flink@live.se)
<christer.flink@live.se>
Ämne: PensRådProtkoll2103utkast3för justeringl.docx

Hej
Jag bifogar ett förslag till protokoll från senaste mötet för nämndens pensionärsråd för
justering.
Med vänlig hälsning

Hejl
Du får ok. på protokollet från mig.
Hälsnlngar/Göran
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